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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de minister van
Justitie over het bericht dat
hoofdcommissaris Derrick Holiday
voor drie jaar is verbannen uit het
politiekorps. (Ingezonden 2 april
2009)

1
Kent u het bericht «Derrick Holiday
voor drie jaar verbannen uit
politiekorps?1

2
Bent u ervan op de hoogte dat deze
corrupte Hoofdcommissaris van
Politie van Sint Maarten is
veroordeeld voor fraude en het
plegen van valsheid in geschrifte met
43 immigratiedocumenten en er
vanaf komt met een jaar
voorwaardelijk, 2 jaar proeftijd en een
taakstraf van slechts 180 uur? Is deze
uitspraak voor u aanleiding om in
actie te komen? Zo nee, waarom niet,
zo ja welke actie heeft of gaat u
ondernemen?

3
Is het waar dat de documenten die,
de betreffende corrupte
Hoofdcommissaris van Politie van
Sint Maarten, heeft vervalst zijn
gebruikt om illegaal buitenlandse
vrouwen, die het slachtoffer waren
van mensenhandel, in de prostitutie

te laten belanden? Zo ja, hoe staat het
met deze vrouwen?

4
Wat houdt de verbanning van drie
jaar uit het politiekorps precies in?
Betekent dit dat de betreffende
corrupte Hoofdcommissaris van
Politie van Sint Maarten, na drie jaar
weer aan de slag kan bij de politie?

5
Heeft de minister van Justitie van de
Nederlandse Antillen de betreffende
corrupte Hoofdcommissaris van
Politie van Sint Maarten, inmiddels al
ontslagen, aangezien u in uw
beantwoording over eerdere vragen
over deze zaak heeft geantwoord dat
ontslag van deze corrupte
Hoofdcommissaris van Politie van
Sint Maarten, zaak is van de
Antilliaanse minister van Justitie?2

6
Heeft de betreffende corrupte
Hoofdcommissaris van Politie van
Sint Maarten, vanaf het moment van
zijn arrestatie tot aan zijn
veroordeling en daarna en de
komende drie jaar recht (gehad) op
enige geldelijke of andere vergoeding
uit zijn functie als Hoofdcommissaris
van Politie? Zo ja, hoe en gaat de
Antilliaanse minister van Justitie dit
terugvorderen?

7
Hoe kunt u volhouden dat deugdelijk
bestuur op de Nederlandse Antillen is
gewaarborgd als zulke lage straffen

worden opgelegd voor misdaden
begaan door hoge gezagsdragers en
wat bent u van plan te ondernemen
om de corruptie op de Nederlandse
Antillen te bestrijden?

1 http://www.amigoe.com/artman/publish/
artikel_54484.php
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 554.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de minister van Justitie
(ontvangen 29 april 2009)

1
Ja.

2
Ja, ik ben bekend met deze
rechterlijke uitspraak. Hierover past
mij, met het oog op de scheiding der
machten, geen oordeel, temeer daar
het hier een uitspraak van de rechter
(in hoger beroep) betreft van een
ander land binnen het Koninkrijk.

3
De opsporing en vervolging van
strafbare feiten in de Nederlandse
Antillen vindt plaats onder leiding
van het lokale Openbare Ministerie en
onder verantwoordelijkheid van de
minister van Justitie van de
Nederlandse Antillen. Ik beschik
daarom niet over deze informatie.
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4
Zoals uit de rechterlijke uitspraak
blijkt, zal de betreffende
politiecommissaris voor een periode
van 3 jaar zijn functie binnen het
politiekorps niet meer kunnen
uitoefenen. Ik wil niet speculeren over
wat er na deze periode gebeurt.

5
Voor zover mij bekend is, is de
betreffende politiecommissaris niet
ontslagen.

6
Dit betreft een aangelegenheid tussen
de betreffende politiecommissaris en
zijn werkgever. Ik beschik dan ook
niet over deze informatie.

7
De veroordeling van betreffende
politiecommissaris is juist een
voorbeeld dat corruptie niet
geaccepteerd wordt en strafrechtelijk
vervolgd wordt. Zoals ik in mijn
antwoord op vraag 2 al aangaf, is het
is daarbij niet aan mij om te oordelen
over de hoogte van de opgelegde
straf.
De aanpak van corruptie is een van
de prioriteiten in mijn beleid. Ik
bewandel hiervoor drie wegen:
1. Ik stel eisen in het staatskundig
proces.
2. Ik bied ondersteuning.
3. Ik spreek bestuurders aan op hun
verantwoordelijkheden en zonodig
informeer ik het openbaar ministerie
ter plaatse.
In de brief over het bestuur in de
Nederlandse Antillen en Aruba die ik
23 februari 2009 aan uw Kamer
gezonden heb (31 568, nr. 20), ben ik
hier nader op in gegaan.
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